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Protokół nr 43/23 

z posiedzenia  Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska 

 i Porządku Publicznego 

z dnia 25 stycznia 2023 r. 

 

Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godzinie  8.30 w Szkole Podstawowej z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Polskich Noblistów w Kruszynie.  

W posiedzeniu uczestniczyli Radni  Gminy Włocławek oraz Dyrektor SP Pani Dorota Chylińska.  

W obradach uczestniczyło 14 członków Komisji - lista obecności Radnych  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad.   

4. Przegląd prac remontowych na terenie Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Polskich Noblistów w Kruszynie.  

5. Sprawy różne.       

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad.1. 

Przewodniczący Komisji Pan Radny Tomasz Nowacki o  godzinie 8.30 otworzył posiedzenie  

 i powitał członków komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2. 

Pan  Przewodniczący na  podstawie  podpisanej  listy  obecności  stwierdził quorum /obecnych 14 

członków Komisji/.  

Radna Elżbieta Sadowska bierze udział zdalny.  

 

Ad.3. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia po czym zapytał, czy  ktoś 

ma propozycje uzupełnienia porządku posiedzenia?  

Wniosków nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie porządku obrad.  

Proponowany porządek posiedzenia został   przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4.  

W tym punkcie głos zabrała Pani Dyrektor, która  omówiła realizację projektu  „Dostępna szkoła” od 

sierpnia  2022 do sierpnia 2023r.  Celem wdrożenia Modelu Dostępnej Szkoły (MDS), jest poprawa 

dostępności szkół podstawowych poprzez eliminowanie barier w różnych obszarach: architektonicznym, 
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technicznym, edukacyjno-społecznym, związanym z organizacją, procedurami i zatrudnieniem oraz 

kompetencjami kadry. Szkoła  po realizacji projektu  stara się osiągnąć poziom podstawowy modelu, 

który oznacza, że  szkoła, dążąc do pełnej i realnej indywidualizacji procesu kształcenia, realizuje 

przepisy polskiego prawa oświatowego oraz postanowienia Konwencji ONZ o prawach osób 

niepełnosprawnych. Wprowadzane są liczne zmiany, aby poprawić dostępność placówki min. 

1. w obszarze architektonicznym: 

− dostosowanie wejść do budynku dla OzN- przebudowa pochylni, podjazd dla wózków od strony 

wewnętrznego dziedzińca szkoły,  

− zakup ławek zewnętrznych 

− oznaczenie wejścia głównego do budynku szkolnego, 

− dostosowanie miejsca parkingowego dla OzN, 

− organizacja szatni dla niepełnosprawnych na parterze – wymiana drzwi, remont pomieszczenia, 

− zakup i montaż podłogi PCV na wszystkich korytarzach i klatkach schodowych- wylewki,  

wyklejenie podłogi, 

− zakup i montaż balustrad na wszystkich klatkach schodowych zgodnych z MDS, 

− zakup schodołazu, 

− zakup i montaż rolet w 3 salach lekcyjnych, w bibliotece i świetlicy na parterze, 

− zakup i montaż folii przeciwsłonecznych w sali gimnastycznej, 

− wymiana drzwi w gabinecie pedagoga, 

− wymiana drzwi w świetlicy szkolnej, 

− malowanie korytarzy, sal lekcyjnych, szatni, klatek schodowych w ramach pracy własnej 

pracowników szkoły, 

− remont łazienki na parterze-dostosowanie dla OzN,  usunięcie ścianek, wylewka, płytki,  biały 

montaż, wymiana drzwi, 

 2. w obszarze technicznym: 

− zakup stanowisk pracy dla ucznia z niepełnosprawnością, dostosowanie miejsc nauki do warunków 

antropometrycznych dzieci, 

− zakup doposażenia w pomoce dydaktyczne i wyposażenie- rozeznanie rynku, przygotowanie 

danych do przetargów, zakupy 

− zakup i oznakowanie szkoły zgodnie z MDS- napisy , oznakowanie sal, oznakowania dla 

niewidomych, 

− zapewnienie dostępności biblioteki- miejsce pracy, zakup e-boków,   

− organizacja miejsc wyciszenia dla uczniów, zakup pomocy, wyposażenia, montaż kotar, paneli 

ściennych, 

− dostosowanie miejsca spożywania posiłków  do warunków antropometrycznych dzieci, 

− dostosowanie instrukcji bezpieczeństwa zgodnie z MDS, 

3. w obszarze edukacyjno-społecznym: 

− opracowanie dokumentacji i wprowadzenie konsultacji szkolnych zgodnie z MDS, 

− szkolenie rady pedagogicznej i całej kadry szkoły z zakresu dostępności, 
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− zwiększenie wymiaru zatrudnienia psychologa szkolnego do pełnego etatu( wcześniej  ½), 

− doposażenie szkoły w pomoce dydaktyczne dla wszystkich uczniów oraz do realizacji 

indywidualnych potrzeb dzieci, 

− zakup sprzętu i doposażenia  na zajęcia rozwijające zainteresowania uczniów, 

− uzupełnienie dokumentacji szkolnej z zakresu pomocy pedagogiczno- psychologicznej  zgodnie z 

MDS, 

− szkolenie intendenta i kucharek z zakresu specjalnych potrzeb żywieniowych, 

4. w obszarze organizacyjnym: 

− powołanie zespołu dostępności na terenie placówki, 

− opracowanie i wdrożenie Indywidualnego Planu Poprawy Dostępności dla placówki, 

− opracowanie porozumienia i procedur z organem prowadzącym szkołę- Gminą Włocławek w kwestii 

dostępności szkoły i przekazywania funduszy na ten cel, 

− podnoszenie kompetencji i kwalifikacji kadry szkoły – studia podyplomowe: surdopedagogika, 

tyflopedagogika, terapia pedagogiczna, kurs dogoterapii, szkolenia z zakresu edukacji włączającej. 

Podsumowując Pani Dyrektor dodała, że wszystkich ten projekt kosztował bardzo dużo pracy, ponieważ 

są przeprowadzane kontrole na każdym etapie projektu a spełnienie wymagań projektu czasami jest 

niemożliwe do zrealizowania.  

Pani Radna Magdalena Nowak zapytała czy były dodatkowe środki na koordynatora projektu? 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że były ale są to kwoty po ok. 500 zł miesięcznie.  

 

Następnie członkowie Komisji udali się na przegląd budynku oraz poszczególnych pomieszczeń szkoły.  

 

Ad. 5.  

Sprawy różne: 

Członkowie Komisji zgłosili następujące wnioski: 

1. Naprawy cząstkowe dróg oraz nawiezienie kamienia w poszczególnych sołectwach : Poddębice, 

Łagiewniki ( Z. Lewandowski). 

2. Na jakiem etapie jest sprawa przystanku w Pińczacie? Przystanek stoi, znaki są, ale czy autobusy 

mogą już oficjalnie się zatrzymywać? ( M. Nowak). 

3. Wyrównanie drogi na cmentarzem w Pińczacie ( do p. Brzezińskich). Droga fatalna, nie można 

przejechać ( M. Nowak).  

4. Sprawa chodnika w Pińczacie, czy wystosowano pismo do Miasta Włocławek w sprawie wykonania 

( połączenia) chodnika ( M. Nowak).  

5. Kamień na drogi gruntowe Gróbce, Markowo ( A. Szmyt).  

6. Czy na przepuście w Dębie będzie położony asfalt, ponieważ w trakcie remontu drogi został 

częściowo zerwany i jest uskok ( P. Bogdanowicz).  

7. Naprawa przepustu w Dębie ( koło p. Bagińskich), ( P. Bogdanowicz).  

8. Co z autobusem szkolnym, który miał jeździć w  Wistce Szlacheckiej. Miał jeździć ale do tej pory 

nie jeździ ( j. Brzeziński). 

9. Nawiezienie kamienia na drogi w Dobiegniewie (J. Brzeziński).  
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10. Naprawić dziury na drodze  ul. Sasankowa i ul. Polna w Modzerowie ( D. Gliszczyński). 

11. Naprawa lub ponowny montaż szlabanu w Modzerowie ( D. Gliszczyński).  

12. Kiedy będzie realizowana inwestycja wodociągowa w Modzerowie i na jakich ulicach.  

13. Uzupełnienie dziur na drodze ul. Różana w Nowej Wsi ( skrzyżowanie Instal – Projekt – Tartak),( J. 

Nowok). 

14. Przycięcie gałęzi na ul. Tulipanowej w Nowej Wsi ( J. Nowok). 

15. Usunięcie drzewa przy drodze w Sykule oraz obcięcie gałęzi wzdłuż drogi ( A. Szmyt). 

 

Odpowiedź na w/w wnioski Radni oczekują na najbliższym posiedzeniu Komisji w formie ustnej. Nie ma 

potrzeby odpowiedzi pisemnej.  

 

Ad. 6.  

Na tym posiedzenie Komisji zostało zakończone.  

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął posiedzenie o godzinie 

10.00.      

 

Protokół sporządziła: 

A.Seroczyńska 

  

        Przewodniczący             

       Komisji GKDOŚiPP                                       

 

  Tomasz Nowacki                             

    

 

 

 

 

 

 


